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Protokół Nr: XXI/2021 

 

Nazwa sesji:  XXI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  23.07.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejskim Domu Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:29 

Godzina zakończenia:  10:28 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Zenon Kociołek 

2. Bogusława Lichacz 

3. Krzysztof Gujda 

4. Franciszek Bajan 

5. Jan Dec 

6. Ryszard Osowski 

7. Piotr Jacyk 

8. Stanisław Mątkowski 

9. Janusz Sopel 

10. Maria Preweda 

11. Antoni Mach 

12. Ryszard Pietrucha 

13. Józef Litwiński 

14. Wiesław Kuterbach 

15. Waldemar Sęga 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy, przywitał 

radnych, Pana Wójta A. Hawrylaka, Panią Skarbnik E. Słotwińską, Pana Sekretarza  

Z. Pałczyńskiego oraz sołtysów sołectw Gminy Wielkie Oczy. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek stwierdził, iż obrady są prawomocne na 15 radnych obecnych 

było 15 (zał. Nr 1). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych, za głosowało 14 przy 1 głosie wstrzymującym. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielkie Oczy 

na rok szkolny 2021/2022. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielkie Oczy na rok 

szkolny 2021/2022. Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Wielkie Oczy na rok szkolny 2021/2022 podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XX/27/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2021 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XX/27/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie 

Oczy na 2021 r. Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę Nr 

XX/27/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. Pan Przewodniczący 

Z. Kociołek oddał głos Panu P. Jacyk, który zapytał Wójta w jaki sposób chce dokonać naprawy dróg 

gruntowych, aby był dojazd do pól w związku ze zbliżającymi się żniwami. Wspomniał, iż jest cztery 

takie nieprzejezdne odcinki w Kobylnicy Wołoskiej i nie widzi tych zawartych zmian, a są to istotne 

zmiany. Pan Przewodniczący Z. Kociołek wraz z Wójtem stwierdzili, że pytanie radnego nie dotyczy 

zmian w budżecie i Wójt odpowie na nie w sprawach różnych, gdyż jest zbyt obszerne. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. 

przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 



5 

 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

7. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

Na wstępie Wójt Gminy A. Hawrylak przedstawił w skrócie główne zagadnienia zawarte  

w Raporcie o stanie Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

7.1. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

Podczas debaty Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu A. Mach, który nawiązał do 

treści zawartych w Raporcie o stanie Gminy Wielkie Oczy, a mianowicie, iż posiedzeń Komisji ds. 

Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego odbyło się 6, zaś 

w Raporcie jest 4. Pan radny miał również uwagę odnośnie liczby mieszkańców oraz wzrostu 

czynszu za mieszkania przy Ośrodka Zdrowiu w Łukawcu, w związku z tym zapytał Pana Wójta  

o usługi świadczone na rzecz mieszkańców w ramach podwyżki. Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż 

celem podwyżki było zaspokojenie potrzeb mieszkańców. Wszystkie pieniądze zainwestowaliśmy 

na remont budynku, m. in. zostały zakupione drzwi wejściowe, okna, piecyk gazowy- są to 

podstawowe rzeczy, które są kupowane za pieniądze z czynszu. Pan Przewodniczący oddał głos 

Panu P. Jacyk, który powiedział, że w odnośniku rolnictwo- w ramach tego projektu wybudowano 

trzy drogi dojazdowe do gruntów rolnych w obrębie Łukawiec, Wielkie Oczy i w następnym punkcie 

przeprowadzono remonty dróg dojazdowych do pól- pytanie brzmi: jakie to były remonty, czy były 

to remonty brane pod uwagę przez Sołectwa z Funduszów Sołeckich czy z innych źródeł 

finansowania. Wspomniał również o dochodach ze sprzedaży drewna, a mianowicie stwierdził, że 

jesteśmy na saldzie ujemnym. W związku z powyższym zadał pytanie czym była spowodowana ta 

różnica. Ponadto poruszył temat dochodu ze sprzedaży wody, a mianowicie stwierdził, iż ze 

sprzedaży jest deficyt, ale mamy jednak nadwyżkę w stosunku do poniesionych wydatków. Pan 

Wójt A. Hawrylak odniósł się do zadanych pytań i odpowiedział, że odnośnie dróg gruntowych 

korzystamy z dofinansowania z wysokości około 70 %, mamy możliwość co roku składać trzy 



6 

 

propozycje dróg, które muszą być drogami gruntowymi, czyli nie posiadające statusu dróg 

publicznych. W wyborze tych dróg kierujemy się miejscami gdzie robione są dojazdy do 

mieszkańców. W tamtym roku robione były następujące drogi: droga w stronę Turówki w Wielkich 

Oczach, koło Straży Pożarnej w Łukawcu oraz w stronę Pana Noworol w Wielkich Oczach. 

Natomiast jeżeli chodzi o gospodarkę leśną to pandemia ograniczyła popyt przy odbiorcach 

drewna. Wójt A. Hawrylak nie zgodził się ze słowami Pana P. Jacyk i powiedział, że nie uważa,  

iż woda przynosi nam zyski, gdyż w tamtym roku rozpoczęliśmy dużą inwestycją jaką jest 

przebudowa wodociągu, która wyniosła ponad 2 mln. Pan P. Jacyk poprosił o udzielenie 

odpowiedzi na pytanie przeprowadzenie remontu dróg dojazdowych do pól. Pan Przewodniczący 

oddał głos Sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który powiedział, iż były to remonty bieżące, np. dowóz 

kamienia, naprawienie przepustu- nie da się konkretnie sprecyzować jakie są to miejsca, gdyż jest 

to w różnych miejscowościach. Rozpoczęła się dyskusja. Pan W. Kuterbach wspomniał o drodze na 

ul. Zielonej, na której został wysypany kamień i jest to korzystne dla mieszkańców, lepszy jest 

komfort chodzenia. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Antoni Mach 

Wiesław Kuterbach 

 

7.2. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wielkie Oczy wotum zaufania. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Sekretarzowi Z. Pałczyńskiemu, który 

odczytał uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wielkie Oczy wotum zaufania. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wielkie 

Oczy wotum zaufania podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

8. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2020 

r. oraz sprawozdania finansowego za 2020 r. wraz z udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy 

Wielkie Oczy. 

 

8.1. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy oraz informacji o 

stanie mienia komunalnego Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu P. 

Jacyk, który zapytał z jakiej powierzchni jest uzyskana dywidenda, te sto pięćdziesiąt tysięcy. Wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że około trzysta trzydzieści hektarów. Pan P. Jacyk odniósł się do akcyzy 

paliwowej stwierdzając, iż jest to dla nas korzystne i dochodowe. Pani Skarbnik E. Słotwińska 

powiedziała, że jeżeli chodzi o zwrot podatku akcyzowego dla rolników to jest to zadanie zlecone- 

otrzymujemy środki z budżetu Państwa w 100% i od wysokości wypłaconego podatku akcyzowego 

rolnikom Gmina otrzymuje 2%  na obsługę tego zadania. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

8.2. Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o 

sprawozdaniu Wójta Gminy Wielkie Oczy z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 

2020 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która odczytała 

uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta 

Gminy Wielkie Oczy z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

 

 

8.3. Przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej Panu  

W. Kuterbach, który przedstawił sprawozdanie finansowe Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

8.4. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy o wykonaniu budżetu 

Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

8.5. Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Kuterbach przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Wielkie Oczy o wykonaniu budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 
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8.6. Wystąpienie Komisji Rewizyjnej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan W. Kuterbach zwrócił się z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

8.7. Odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która odczytała 

uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Wielkie Oczy za 

2020 r. 

 

8.8. Dyskusja 

 

Dyskusji nie było. 

 

8.9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Wielkie Oczy za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek przedstawił uchwałę w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wielkie Oczy za 2020 r. przyjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

8.10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 

r. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. przyjęto jednogłośnie. Wójt A. Hawrylak podziękował 

wszystkim za owocną współpracę. Swoje podziękowania złożył również Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Pan W. Kuterbach. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

9. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który powiedział, że od 

ostatniej sesji, która odbyła się 23.07.2021 r. do dziś odbył spotkanie nt. wykonania projektu 

fotowoltaiki dla potrzeb Urzędu Gminy, został odebrany chodnik na ul. Krakowieckiej oraz parkingu w 

Majdanie Lipowieckim, uczestniczył w zebraniach wyborczych OSP. Odbył się piknik rodzinny w 

Łukawcu i w związku z przygotowaniami Wójt dziękuję wszystkim zaangażowanym. Ponadto Wójt 

odbył następujące spotkania: spotkanie z projektantem przydomowych oczyszczalni ścieków dla 

potrzeb Urzędu Gminy i szkół, spotkanie w sprawie utworzenia klastra Zielony Wschód, spotkanie w 

sprawie z firmą linternenergia nt. oświetlenia Gminy, uczestniczył w konferencji „Zintegrowane 

planowanie rozwoju” w Kolbuszowej. Odbyły się manewry OSP- za uczestnictwo i rywalizację Wójt 

dziękuję wszystkim strażakom. Odbyło się spotkanie z konserwatorem zabytków dotyczące Synagogi 

w Wielkich Oczach oraz 50- lecia pożycia małżeńskiego (14 par) Serdecznie gratulował parom 

obchodzącym Złote Gody. 

 

 

10. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu P. Jacyk, który jak wcześniej wspominał sprawa 

dotyczy braku dostępności dojazdu do pól uprawnych w miejscowości Kobylnica Wołoska. W jaki 

sposób Wójt zamierza rozwiązać ten problem. Natomiast druga sprawa dotyczy chodnika przy drodze 

powiatowej na odcinku koło sklepu i koło Pana Demczaka. Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o 

drogi dojazdowe do pól- nie są one zaplanowane w budżecie, ponieważ zmiany w budżecie zostały 

przygotowane trzy tygodnie temu a nie w tym tygodniu, dlatego też zmiany te nie znalazły się na 

dzisiejszej sesji. Natomiast odnoście chodnika Powiat chce złożyć wniosek do Polskiego Ładu na 

wykonanie tych zadań. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

11. Zakończenie obrad 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:28. 

 


